
Fra: Åge Bremer <Age.Bremer@innovasjonnorge.no> 
Sendt: tirsdag 3. september 2019 14:14 
Til: Kjartan Nyhammer 
Emne: Aven Hest - utbetaling ? 
 
Hei. 
 
Eg trur ikkje eg fekk noko anbefaling om utbetaling ?   
 
Åge 
 

Fra: Åge Bremer  
Sendt: torsdag 1. august 2019 15:17 
Til: Tor Erik Aven <teaven@gmail.com> 
Emne: Re: Bilder 
 
Hei.  
Takk for gode bilder.  
 
Ja, fint om du kan sende rekneskap og bilder til kommunen, så sender kommunen  tilråding om 

utbetaling vidare til oss. 😊 

 

 

Mvh 
Åge Bremer 
Mob 97 59 30 36 
 

 
 
 
22. jul. 2019 kl. 22:14 skrev Tor Erik Aven <teaven@gmail.com>: 

 
Hei. 
Jeg la skjemaene inn på Innovasjon Norge sine sider, og ringte deretter Nyhammer 
på kommunen og forsikret meg om at jeg hadde gjort riktig. Han sa at han ville 
motta mine dokumenter på måten jeg hadde gjort det. Om det ikke har skjedd og du 
ikke har mottatt noe fra kommunen så kan jeg sende det på nytt til han direkte om 
det trengs. 
Jeg legger ved noen bilder av ridebanen og paddocken slik den er i dag. Jeg er 
dessverre ikke hjemme og kan ta bilder selv da jeg er på jobb ved Bjørnøya for 
øyeblikket. Så dette er bilder tatt av familiemedlemmer som har vært innom. 
 
Mvh 
Tor Erik Aven 
Aven Hest og Sau 
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